

綠能國際博士學位學程

107 學年度

最低修業年限	二年
應修學分數	畢業學分數規定如下： 1.一般生及在職生畢業前應修滿理工類課程十二學分(含本學程專業課程至少九學分)。 2.個別研討、書報討論及專題演講均不計入畢業學分數。
直升博士生應修學分數	直升生畢業前應修滿三十學分(含碩士班已修的學分且本學程專業課程至少二十四學分)。
應修(應選)課程及符合畢業資格之修課相關規定	1.專題演講為博一每學期必修之課程。 2.書報討論為博一每學期必選之課程。 3.個別研討為博二以上在學期間各學期之必選課程。 4.擔任教學獎助生應修習教學實務課程，畢業學分至多採計1學分。
備註	

International Ph.D. Program of Green Energy

Academic Year 107

Minimum length of schooling	2 year
Required credits	12 credits (Does not include Independent Study, Seminar and Colloquium courses)
Minimum Credits for Direct-entry students	30 credits (including credits taken in Master Program, and at least 24 credits of the Program professional courses).
Curriculum and Regulations	1. Colloquium is the each-semester required course for first-year doctoral students. 2. Seminar is the each-semester required elective course for first-year doctoral students. 3. Independent Study is the each-semester required elective course for second-year or higher doctoral students. 4. Teaching Technique practice are required elective course for teaching assistant, the credit (1 credit at most) of this course is counted into graduation credits.
Remarks	